

Brand Name	CST 40			اسم المنتج
Product	Paper label's adhesive for glass bottles submitted to cold storage conditions		لاصق للبطاقات الورقية على العبوات الزجاجية التي تتعرض للبرودة	
Lab. Code	ADH – 3 – 1			كود معلمي
Applications	<p>High quality adhesive especially developed to adhere labels on glass bottles submitted to cold conditions. Ideal for labeling in food and pharmaceutical companies.</p> <p>Suitable for high speed automatic labeling machines.</p> <p>Being a quality product, it doesn't affect metal parts and reduces machine stops for maintenance.</p>		<p>غراء عالي الجودة صمم خصيصاً للاصق البطاقات الورقية على العبوات الزجاجية المختلفة التي تتعرض للبرودة. مناسب تماماً لشركات الأدوية والشركات المنتجة للمواد الغذائية.</p> <p>صمم ليتلائم مع أحدث وأسرع الماكينات الخاصة بلصق الورق على الزجاج.</p> <p>لأنه منتج عالي الجودة فهو لا يؤثر على الأجزاء الداخلية للماكينة مما يحافظ عليها دون تلف، وبالتالي إنخفاض معدل الأعطال المتكررة.</p>	
Properties	Base	Starch Ethers	إثيرات نشوية	الأساس
	Color	Slightly Yellowish	مائل للاصفرار	اللون
	Safety	Completely safe for food & pharmaceutical labeling purposes	آمن تماماً للصناعات الغذائية والأدوية	الأمان
Technical Info.	Before drying of the film			قبل جفاف الطبقة اللاصق
	Solid Content	32 ± 2%		المادة الصلبة
	Viscosity	100000 ± 20000 cps /23°C		اللزوجة
	Ph	7 ±0.5		الرقم الهيدروجيني
	Ice water res.	4 – 5 hours at 4°C		مقاومة بروتة الماء
	Setting time	4 – 7 minutes for 0.25mm		زمن الجفاف
	After drying of the film			بعد جفاف الطبقة اللاصق
	Appearance	Translucent	نصف شفاف	المظهر
Shelf life & Storage	Valid for one year from production date if stored in its original tightly closed container in a dry place away from direct sunlight and excessive heat.		صالح لمدة عام من تاريخ الإنتاج المدون، شرط سلامة العبوة، وحفظها بعيداً عن حرارة وأشعة الشمس المباشرة بمكان جيد التهوية.	
Packing	15 kg to 125 kg		من 15 الي 125 كجم	

Disclaimer: The information & data contained herein are given in good faith but without warranty. We recommend that before using our products, the customer should make his/her own tests to determine the suitability of the products for his/her own purpose under his/her operating conditions. As the circumstances under which our products are stored, handled and used are beyond our control, we cannot assume any responsibility for their use by the customers.